
Z á p i s n i c a 

z 10. zasadnutia Obecného zastupiteľstva Pravotice 

dňa 16.10.2024 
 

                                              

 

Prítomní :  podľa prezenčnej listiny 

Neprítomní :  
 

Program zasadania : 

1. Otvorenie 

2. Určenie návrhovej komisie, zapisovateľky a overovateľov zápisnice 

3. Rekonštrukcia miestnej komunikácie pri cintoríne 

4. Schválenie spolufinancovania projektu Modernizácia športového areálu v obci Pravotice 

vo výške 10% z celkových oprávnených nákladov 

5. Rozpočtové opatrenie č.4/2024 

6. Akcia – Mikuláš  

7. Návrh uznesení 

8. Diskusia 

 

Bod č. 1 

10. zasadnutie OZ Pravotice otvorila starostka obce Mgr. Viera Graňačková privítaním 

prítomných a oboznámením s programom zasadania. 

V úvode oboznámila prítomných o doplnení bodu zastupiteľstva, a to vyradenie 

prebytočného majetku obce – špeciálneho vozidla Avia, r.v. 1973, ktoré v minulosti slúžilo ako 

hasičské vozidlo pre DHZ Pravotice. 

Na záver prvého bodu skonštatovala, že počet prítomných poslancov je 5,  čo znamená, 

že Obecné zastupiteľstvo Pravotice je spôsobilé rokovať a uznášať sa.  

 

Bod č. 2 

Zapisovateľka:    Mgr. Andrea Struhačková 

Overovatelia zápisnice: Katarína Ďurechová, Peter Šinský  

Návrhová komisia:  Mgr. Lenka Šinská, Mgr. Slavomír Turek 

 

Bod č. 3 

Z dôvodu havarijného stavu miestnej komunikácie ku ihrisku a zvyšujúcej sa sadzby 

dane od roku 2025, starostka obce navrhuje rekonštrukciu tejto komunikácie, v časti od hlavnej 

cesty po parkovisko cintorína vrátane. 

Cenovú ponuku má od spoločnosti STRABAG s.r.o., IČO: 17 317 282, Mlynské Nivy 

61/A, 825 18 Bratislava v cene 23.123,74,00 Eur bez Dph (27.748,49 Eur s Dph). Spomínaná 

spoločnosť dokáže zrekonštruovať túto komunikáciu ešte v tomto roku.  

Po dôkladnom prehodnotení situácie, poslanci OZ sa jednotne zhodli na rekonštrukcii 

situácie a schválili jej obnovu hradenú z rezervného fondu obce. 

(ZA:5, PROTI:0, ZDRŽALI SA: 0) 

 

 



Bod č. 4 

Starostka obce oboznámila prítomných o Výzve na predkladanie žiadostí o poskytnutie 

príspevku v rámci programu „Výstavba, rekonštrukcia a modernizácia športovej infraštruktúry 

v obciach do 3000 obyvateľov“ z Fondu na podporu športu cez Ministerstvo športu SR.  

Starostka obce má záujem o podanie žiadosti o príspevok na vybudovanie závlahy 

ihriska TJ Sokol Pravotice, výmeny krytiny na kabínach TJ Sokol Pravotice a pokládku nového 

športového povrchu na multifunkčnom ihrisku. Celková odhadovaná cena týchto prác vyjde na 

42.000,00 Eur.  

Vo výzve od FPŠ je uvedená povinnosť spolufinancovania obce projektu vo výške 10%  

z celkových oprávnených nákladov, čo je cca 4.000,00 Eur. Tento podiel spolufinancovania 

schvaľuje obecné zastupiteľstvo.  

Poslanci OZ Pravotice odsúhlasili podanie tejto žiadosti a spolufinancovanie obce vo 

výške 10% z celkových oprávnených nákladov.   (ZA:5, PROTI:0, ZDRŽALI SA: 0) 

 

Bod č. 5 

Rozpočtové opatrenie č. 4/2024 predniesla Obecnému zastupiteľstvu v Pravoticiach 

starostka obce a zastupiteľstvu ho predkladá k nahliadnutiu. Rozpočtové opatrenie č. 4/2024 

tvorí prílohu zápisnice. OZ schvaľuje rozpočtové opatrenie č. 4/2024 v príjmových 

a výdavkových položkách bez výhrad.         (ZA:5, PROTI:0, ZDRŽALI SA: 0) 

 

Bod č. 6 

Starostka obce v nasledujúcom bode predniesla návrh kultúrnej akcie – Mikuláš. Akciu 

navrhuje uskutočniť v sobotu 07. decembra 2024 od 13:00 hodiny a už tradične sprievod po 

obci s kočom a koníkmi od pána Kubeláka. Zároveň navrhuje zakúpenie balíčkov pre deti 

s trvalým pobytom v obci v hodnote 4,00 Eurá na 1 dieťa do 14,99 veku. V obci aktuálne 

evidujeme 65 detí do 15 rokov, čo predstavuje náklad na mikulášske balíčky spolu 260,00 Eur. 

Obecné zastupiteľstvo Pravotice schvaľuje kultúrnu akciu Mikuláš s nákupom 

mikulášskych balíčkov v hodnote 4,00 Eurá bez výhrad.  (ZA:5, PROTI:0, ZDRŽALI SA: 0) 

 

Bod č. 7 

V doplnenom bode navrhla starostka obce na vyradenie prebytočného majetku, a to 

špeciálneho motorového vozidla Avia, r.v. 1973, ktoré je dočasne vyradené z evidencie 

motorových vozidiel a už dlhšiu dobu nie je využívané hasičmi DHZ Pravotice z dôvodu 

zapožičaného hasičského vozidla IVECO od Ministerstva vnútra SR. 

Obec tento rok získala protipovodňový vozík a z dôvodu zložitejšieho uskladnenia, 

starostka navrhuje vyradenie Avie, ako prebytočného majetku a následný predaj, prípadné 

zošrotovanie tohto vozidla.  

Obecné zastupiteľstvo Pravotice schvaľuje vyradenie prebytočného majetku obce – 

špeciálne motorové vozidlo Avia, r.v. 1973, č. TP: AD 316617.  

           (ZA:5, PROTI:0, ZDRŽALI SA: 0) 

Bod č. 8 

Návrh uznesení: 

Uznesenie č. 52/2024 

Obecné zastupiteľstvo v Pravoticiach schvaľuje rekonštrukciu miestnej komunikácie 

k cintorínu, zhotoviteľ STRABAG s.r.o., v celkovej hodnote 27.748,49 Eur s Dph, hradené 

z rezervného fondu obce. 



Uznesenie č. 53/2024 

Obecné zastupiteľstvo v Pravoticiach schvaľuje spolufinancovanie projektu 

„Modernizácia športového areálu v obci“ vo výške 10% z celkových oprávnených nákladov.  

Uznesenie č. 54/2024 

Obecné zastupiteľstvo v Pravoticiach schvaľuje rozpočtové opatrenie č. 4/2024 

v príjmových a výdavkových položkách bez výhrad.  

Uznesenie č. 55/2024 

Obecné zastupiteľstvo v Pravoticiach schvaľuje kultúrnu akciu sprievod obcou s  

Mikulášom, dňa 07.12.2024, od 13:00 hodiny, s balíčkom pre každé dieťa s trvalým pobytom 

v obci do 14,99 veku v hodnote 4,00 Eurá.  

Uznesenie č. 56/2024 

Obecné zastupiteľstvo v Pravoticiach schvaľuje vyradenie prebytočného majetku obce 

– špeciálne vozidlo Avia, r.v. 1973, ktoré je dočasne vyradené z evidencie motorových vozidiel.  

 

Bod č. 9 

Diskusia: 

Starostka obce Mgr. Viera Graňačková oboznámila obecné zastupiteľstvo: 

➢ so stavmi na účtoch ku dňu zasadnutia:  

➢ bankový účet obce: 77.472,52 Eur 

➢ pokladňa: 613,80 Eur 

➢ o vyúčtovaní kultúrnych akcií za posledné obdobie, ktoré tvorí prílohu zápisnice. 

➢ Rozlúčka s prázdninami, zo dňa 28.08.2024, v hodnote 346,84 Eur 

➢ Šarkaniáda, zo dňa 28.09.2024, v hodnote 173,69 Eur.  

 

Keďže viac v diskusii nemal nik z prítomných otázku, starostka obce diskusiu ukončila.  

  

Záver: 

Na záver starostka obce poďakovala všetkým prítomným za účasť a 10. zasadnutie OZ 

Pravotice ukončila s poprianím pekného zvyšku dňa. 

 

 

 

Zapísala:  Mgr. Andrea Struhačková ........................... 

 

Overovatelia: Katarína Ďurechová  ........................... 

 

  Peter Šinský    ........................... 

 

 

Pravotice, 15.10.2024 

 

                             Mgr. Viera Graňačková 

                             starostka obce 


